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 Zápis 

Jednání mimořádné  

Komise pro životní prostředí 

RMČ P1 
2023/9 

 

Datum jednání 30.10.2023 

(začátek 16:30 konec 17:30) 

 

 

Přítomni: 

 

Jan Saitz, Milan Smrž, Tomáš Oliva, Olga Krahulcová, Jana Šestauberová 

Viktor Klíma, Petr Kučera, Kateřina Melzerová 

 

Nepřítomni:  

 

 

Omluveni:  

 

Pavel Řeháček  

 

PROGRAM: 

 

1. Zahájení zasedání komise 

2. Jmenování ověřovatele zápisu 

3. Informace k provozu ledové plochy na sportovišti Na Františku – chladící jednotka  

 

1. Zahájení komise 

 

Jednání komise bylo zahájeno v 16:30 hod. 

 

Všichni přítomní členové komise se zapsali do prezenční listiny. 

 

2. Jmenování ověřovatele dnešního zápisu 

 

Ověřovatelem byl pověřen p. Oliva. 

 

3. Informace k provozu ledové plochy na sportovišti Na Františku – chladící 

jednotka 

Dnešní jednání Komise bylo svoláno v mimořádném termínu z důvodu nastalé situace 

v provozu ledové plochy na sportovišti Na Františku. 

Odbor životního prostředí a čistoty, původně Odbor péče o veřejný prostor převzal areál  

01.02.2023 od Odboru školství. Celé sportoviště měla na starost společnost Sport Technik 

Bohemia. V době převzetí již bylo chladící zařízení odstaveno z provozu, nebylo tedy možné 

zařízení vyzkoušet v provozu. V červenci došlo, z důvodu vysokých teplot a únavy 

materiálu pojistného ventilu, k úniku čpavku. Policie případ odložila pro nezjištění 

protiprávního jednání. 

Dle společnosti Energo Choceň byla technologie ve špatném stavu, dělaly se pouze 

nejnutnější dílčí opravy a revize, pouze servis ventilů, ne však tlakových nádob. 
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Sportoviště nyní provozuje spolek  LUDUS MAGNUS z.s. K zahájení kluziště by mělo podle 

provozovatele sportoviště dojít v půlce listopadu. Není tedy možné koupit novou chladící 

jednotku. OŽP poptávalo společnosti, které je vyrábí. Dodání nové jednotky trvá 3 – 6 

měsíců. Také to závisí na druhu chladící jednotky čpavkové či bezčpavkové. V případě 

nákupu nové jednotky by tedy nebylo reálné kluziště pro letošní sezónu zahájit. Spolek 

LUDUS MAGNUS z.s. by bez možnosti provozu kluziště ukončil Koncesní smlouvu na provoz 

sportoviště. 

Z důvodu časové tísně bude Radě MČ Praha 1 předložen dne 31.10.2023 návrh usnesení, 

která počítá s využitím finančních prostředků MČ Praha 1 na pronájem chladícího zařízení. 

Výběrové řízení na zakázku malého rozsahu bylo vyhlášeno na Tendr aréně s termínem 

odevzdání nabídek 27.10.2023 do 8:30 hodin. Předpokládaná cena pronájmu je 800tis. 

bez DPH. na 19 týdnů. 

Dne 27.10.2023 přišla nabídka společnosti „SCHWARZ s.r.o.“ s nabídkou opravy 

stávajícího zařízení, za 500tis. bez DPH do 01.12.2023.  

Informace společnosti Energo Choceň: 

„Stav celého cca 30 let starého zařízení je v dezolátním stavu. Oprava je možná, ale bude 

ve výsledku nerentabilní. Pokud by se přistoupilo k opravě mějme prosím na mysli, že 

budeme udržovat při životě starou technologii. Vzhledem k dodacím lhůtám – viz níže – by 

byla celková rekonstrukce otázkou 6 až 12 měsíců. Mimo nejzávažnějších nedostatků 

kluziště, které jsou níže popsány, musíme uvažovat i o výměně současných rozvodů 

čpavku a rekonstrukci rozvodu chladícího média v ledové ploše. Pro repasování 

kompresorů je zapotřebí využít autorizované společnosti, která má na čpavkové 

kompresory proškolené zaměstnance. Je zapotřebí v kompresoru nastavit správné vůle, 

tak, aby nedošlo k jeho brzkému zadření. Rekonstrukci veškerých čpavkových zařízení 

mohou dělat pouze proškolené osoby, které mohou s tímto nebezpečným mediem 

pracovat. Je zapotřebí dodržet všechna bezpečnostní opatření a revize, aby se předešlo 

podobným nehodám, jako se stala v minulosti“. 

ZASTA Klasnová spolu s OŽP plánuje vyhlásit výběrové řízení na zakoupení nové 

technologie, předpoklad zahájení leden 2024, kdy je v plánu zakoupit již bezčpavkovou 

technologii (předpokládaná cena dle druhu jednotky 2 – 4 miliony) a zároveň bude 

vyhlášeno výběrové řízení na ekologickou likvidaci staré jednotky. Bude předloženo na 

KOŽP. 

 

Návrh usnesení: 

 

Komise pro životní prostředí bere na vědomí kompletní informaci o stavu kluziště Na 

Františku a souhlasí s provozem kluziště s propůjčenou chladící jednotkou pro letošní 

sezónu a pro příští rok vypsat výběrové řízení na zakoupení nové chladící jednotky. 

 

Hlasování:  pro 6, proti 0, hlasování se zdrželo 1 

Usnesení přijato. 

 

V Praze dne 31.10.2023 

 

Zapsala:  Kateřina Melzerová, tajemnice komise      ..…………………………………………….. 

 

 

Ověřil:  Tomáš Oliva,   podpis, datum…………………………………………. 

 

Potvrdil:  Jan Saitz, předseda komise  

podpis, datum………………………………………………….. 

Příští jednání komise se bude konat dne 13.11.2023 v 17,00 hodin zasedací 

místnosti č. dv. 201.  


